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PRoToKoŁ
Z IXSESJI NADZWYCZAJNEJ R A D Y MIEJSKIEJ

w MAŁoMICACH
z dnia 10 kwietnia 2007r.

lx sesja Rady Miejskiej odbyła się w sa|i posiedzeń Urzędu Miejskiego
i rozpoczęła się o godzinie |5"'.

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych.2 radnych nieobecnych
usprau'iedliwiony.

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
W sesji uczestniczyli: Pani Małgorzata sęndecka Burmiskz Małomic' Pan wincenty
chłostowski S€kretarz Gminy, Pani Barbara Kurowska Skarbnik Gminv. radni.

Do Dkl I

Ptzewo.I,|iczący Rady Miejskiej fa.lny Jdcek Po1ał dokonał otwarcia Ix
sesji Nadz\Ą'yczajnej Rady Miejskiej w Małomicach.

P rze wo d,r iczący, Radr Miej s k iej powitał wszystkich zaproszonych gości:
Małgorzatę Sendęcką Burmistrza Małomic, wincentego chłostowskięgo sekietarza
Gminy. Barbarę Kurowską Skarbnika Gminy' Panie i Panów radnych (r,r, załączenirt
do protokołu)'

Pfzeworlniczący Rady Miejskiej oświadczył' Źe na stan 15 radnych w sesJr
uczeltniczy 13 radnych,2 radnych ńeobecnych usprawiedliwionych. zatem Radajest
lr.ładna do podejmowania prau'omocnych uchwał i postanowień'

Do Dkt 2

Pnevodniczący Rady Miejskiej rrizedstav,łił proponowany porządek obrad IX
sesji (w załączeniu do protokofu). Poplosił o zglaszanie plopozycji do proponowanego
porządku obrad.

Pnewodniczący Rady Miejskiej zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie
proponowany porządek obrad.

Glosowanie: za _ 13 radnych, pźeciw _ 0 radnych' wstrzynraio się . 0 radny

. . Pąepodniczący Rady Miejskiej ośwtadczył' że potządek został przyjęty
(w załączeniu do plotokołu).



Pkt.3

Przewodnicząq Ra.Iy Miejskiej podda| pod g|osowarie pilność zwolania sesji'
Poprosił Burmistrz o poinformowanię w sprawie zasadności i pilności zwołania sesji.

Burmbtn lnasadniając pihość zwołania sesji poinformowałą że przystąpiono do
przygotowania wniosku o uzyskanie finansowania do Norweskiego Mechanizmu
Finansowego EoG. obes rozpatrywania wniosku przez inst1tucje wdlazającą w).nosi
okolo 9 miesięcy, dlatego niezbędne jest dokonanie zmian w wieloletnim Planie
lnwestycyjnym poprzez przesunięcie okresu realizacji na lata 2008.2009'

Głosowanie: za _ 13 radnych, pzeciw - 0 Iadnych, wstrzymato się _ 0 radnych

Płzewodniczący Rady Miejskiej oświadczył' że pilność sesji przyjęto
j ednogło śnie '

Do pkt 4

Zmian budżetu gminy na 2007 rok

Przevodnicząc! Ra.I! Mielsl<Ę poprosil SkaIbnik Gminy Barbarę Kurowską o
omówienię projektu uchwały.

sła'ó,'it przedstawiając projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2007rok
( w załączeniu do protokołu) rryjaśniłą Źe w budżecię gminy na 2007 rok zmiany
polegają na wyłączęniu zadania pn.'' Budowa kanalizacji sanitamej w m. Małomice
etap II z planu na 2007 rok i przesunięciu do realizacji na rok 2008, 2009''.
Ponadto wplowadzone zmiany spowodowały zmniejszenie ogólnęgo planu dochodóu.
i wydatków oraz zmniejszenie planowanęgo deficytu budżetowego, a w ślad za fym
zmniejszenię potrzeb pożyczkowych na rok 2007. Zmiarty dotyczyły załączników do
budżęfu gminy na 2007 lok nr 6' 4 i 3'

Płzewodniczący Rady Miejskiej otwouy| dyskusję nad projektem uchwały'

Pnewodniczący Rady Miejskiej poprosił o potwieldzenie, że zadanię będzie
finarrsowane - rcalizowane w latach 2008/2009. zap'Ąa|' czy zadanie w części
z\,iązaiej z ul' Jana Pawła II. Kościuszki nie możrra realizować w roku 2007 z
poĄczki z NFoSiGW.

Bwmistrz wy1aślita, iz taka propozycja była przedmiotem analizy, jednakże nie moze
być ona realizowaną poniewaz unięmożliwiło by to lealizowanie imych inwestycji ze
względu na s),tuację finansową gminy'

Przeworlniczący Rady Miejskiej podda| pod głosowanie projekt uchwały'

Podiecie uchwa



Głosowanie: za _ 13 radnych, przeciw. 0 radnych, wstrzymało się _ o radnych

Prze,,odniczący Rądy Miej,kiej oś\ńadczył. że uchwała została podjęta'

Pkt 5

Informaci e i oświ adcze nia.

- . .lnewodniczt1c, Rolty Muskiej przedstawił apel Marszałka wojewódawa
Lubuskiego w sprawie 50 rocznicy powstania Unii Europejskiej.

. .. . . !|ze|99dniczący Rar, Miejskiej poprosił o zredagowanie w imieniu Rady
Miejskiej apelu popierającego stanowisko Burmistrza Mał;mic, wójta Niegosławic'
Burmistrza Szprotawy. w sprawie pozostawienia w szprotawie deligatur śarostwa
rowatowego w zagantu.

Do pkt 6

Zakończenie

Ptze|vodniczący Rady Miejshiej oświadczył' fe povąóek obrad został
wyczelpany i zamknąl sesję Rady'

Sesja zakończyła się o godzinie 1555
Na t}m protokól zakończono i podpisano.
Protokół zawiera 3 ponumelowanych stlon.

Prolokolant:
Krystyna Andrzej ewska

Podpisy Komisii;

Radna Hanasiuk
Radna stefania Małycha
Radny Roman Marciniak

Uwagi Komisji:


